



# LURAX CREAM 外伤护理膏

## SKIN CARE 皮肤护理

### Soothing skin ointment

### 皮肤舒缓软膏

Cavalor Lurax Cream stimulates wound healing, reduces scarring and accelerates hair regrowth - in its natural colour. Cavalor Lurax Cream also has a soothing effect, making it ideal to treat sunburn.

Cavalor Lurax Cream 刺激伤口愈合，减少疤痕，并加速伤口出毛发生长，并保持自然颜色。Cavalor Lurax Cream 也有舒缓作用，是治疗晒伤的理想选择。

#### VERSATILE AND EFFICIENT - INSPIRED BY NATURE

多功能高效-灵感源自大自然

Because wound healing is a natural process, Cavalor was inspired by nature for the development of Cavalor Lurax Cream. The complete formula was attained by combining complementary ingredients Cavalor Lurax Cream provides the necessary nutrients essential for regeneration of the skin cells. This ensures less scarring and faster hair regrowth. The cooling and soothing effect of the cream prevent irritation so that the wound can heal quickly.

由于伤口愈合是一个自然过程，Cavalor 受到大自然的启发开发了 Cavalor Lurax Cream。将补充成分 Cavalor Lurax Cream 与皮肤细胞再生所必需的营养成分结合，得到完整的配方。这确保达到更少的疤痕和更快的新发再生的效果。面霜的冷却和舒缓作用可防止刺激，使伤口迅速愈合。

On top of that, Cavalor Lurax Cream's antiseptic and anti-inflammatory properties reduce the chance of infections. This makes Cavalor Lurax Cream the ideal Cream to treat wounds, but can also be used to treat an itch, skin irritation or pain from sunburn.

除此之外，Cavalor Lurax Cream 的抗菌，和抗炎特性可减少感染的机会。这使 Cavalor Lurax 乳膏成为治疗伤口的理想乳膏，但也可用于治疗瘙痒、皮肤刺激或晒伤疼痛。

#### SCIENTIFICALLY PROVEN 科学验证

Cavalor Lurax Cream was used in a Canadian study to verify its efficacy in wound healing. During this study, 8 cases were treated after injury over 10 days either with Cavalor Lurax Cream, a positive control that will certainly heal wounds, or a negative control that has no effect whatsoever.

Cavalor Lurax Cream 外伤护理膏用于一个加拿大科学研究，以验证其在伤口愈合中的疗效。在这项研究中，8 例患者伤后 10 天内治疗，使用 Cavalor Lurax 外伤膏（非常肯定的反馈：促进伤口愈合），或采用其他产品并没有达到伤口愈合的效果。

The Study concluded that healing when using Cavalor Lurax Cream was slightly slower the first few days when compared to the medicine used in the study. However, starting from day 7 Days Post Skin Wounded there was a significant difference: Cavalor Lurax Cream better closes the wound, ensuring less scarring and a better overall healing process.

研究得出结论，与研究中使用的药物相比，使用 Cavalor Lurax Cream 外伤护理膏在最初几天功效稍慢，然而，从第 7 天开始有一个显著的差异：Cavalor Lurax Cream 外伤护理膏更好地愈合皮肤伤口，确保更少的疤痕和更好的整体愈合过程。

### **Directions of Use 使用说明**

Apply daily a layer of Cavalor Lurax Cream to clean wounds or irritated skin to guarantee a natural and efficient healing.

每天在清洁伤口或受刺激的皮肤表面涂抹一层 Cavalor Lurax Cream，以确保自然有效的愈合。

**使用小贴士：** 配合 Cavalor Derma Spray 抗菌喷雾效果会更好。

Caution: for external use only. 注意：仅限外用。

**Description 产品描述** : White ointment 白色乳膏

**Packaging & Storage 包装& 储存** : Keep out of reach of children.

200ml/支, 保质期 24 个月。远离儿童